



Möte: Styrelsemöte Västerviks handbollsförening

Tid: 17:00

Närvarande:

Ordförande: Petra Axelsson (PA)
Kassör: Andreas Hesselgård (AH)
Sekreterare: Lina Kinnander Jarl (LKJ)
Ledamot: Johanna Lyngell (JL)
Ledamot: Anders Davidsson
Ledamot: Fredrik Ankréus (FA)
Suppleant: Therese Björkström (TB)
Suppleant: Keressa Moschovidou (KM)
Gäst: Rickard Meijer (RM)

Frånvarande:

Ledamot: Simon Fridh (SF)

1. Val av sammanträdets ordförande, sekreterare och justerare av protokoll

Närvarande utser PA som sammanträdets ordförande, sekreterare JL och justerare LKJ.

2. Mötets öppnande

Mötets ordförande hälsar närvarande välkomna och förklarar sammanträdet öppnat.

3. Godkännande av föregående sammanträdesprotokoll

Föregående sammanträdesprotokoll godkännes och läggs till handlingarna.

4. Fastställande av dagordning

Närvarande godkänner upprättad dagordning.

Justerandes signaturer

--	--	--	--



5. Dagordning

Handbollsprofil Västerviks gymnasium

RM berättar om handbollsprofilen på Västerviks gymnasium. Bakgrund, nuläge och framtid. Styrelsen beslutar att på kommande möte i augusti åter sätta upp punkten på agendan för att sätta upp plan för hur föreningen kan påverka profilens framtid och få fler att söka.

Val av valberedning

Styrelsen beslutar att bordlägga punkten till kommande styrelsemöte.

Årsplan

Styrelsen planerar utvecklingsdag för att tillsammans sätta samman årsplan. AD; TB och JL tar till kommande möte fram förslag på årshjul. Nytt möte med Oscar Eriksson RF SISU 1 juli för dialog kring fortsatt utvecklingsarbete.

Ekonomi

AH publicerar inlägg på föreningens ledarsida på Facebook och omber ledare att inkomma med behov och önskemål så inköp kan göras därefter.

FA inventerar behoven av antal samt storlek med mera till nya matchställ för F14, P14 och F12 som ska beställas via Intersport.

Riktlinjer

Utkast för riktlinjer finns. JL ser över dessa och skickar ut för påseende till alla styrelsemedlemmar innan publicering.

Status Welux

Kodlås/hänglås ska köpas in av Västerviks kommun för att låsa till alla skåp och vagnar. Trasiga låskolvar ska laggas.

Låsbart förråd ska byggas av kommunen så att material som inte inryms i skåp eller vagnar kan förvaras säkert där.

Mattan runt spelplanen är fortsatt ett bekymmer då den luddar av sig och fastnar på föreningens klisterbollar trots ökad städning av mattan. JL återkopplar till Anders Östlund på kommunen och hör även om möjlighet finns att få tjockmatta till Welux.



Matchklocka ska sättas upp till höger om ingången till träningshallen.

Welux ska fortsatt vara en träningshall och inte en matchhall. Enstaka matcher kan spelas i hallen i brist på tillgång till annan, tillgänglig hall undantagsvis. Matcher ska i första hand spelas i sporthallen eller skogshagahallen som har alla grundförutsättningar som Welux idag saknar.

Sponsring

AH skickar ut lista över nuvarande sponsorer till styrelsen samt nuvarande avtal.

Lagfoton

LKJ ordnar så att de nya lagfotona kommer på plats i klubblokalen.

Klubblokalen

Styrelsen beslutar att boka tid i augusti.

#Schystmatch

Styrelsen beslutar att på kommande styrelsemöte planera för information och utbildning av #schystmatch inför kommande säsong.

Då intet mer fanns att behandla tackade ordförande för visat intresse och förklarade mötet för avslutat.

Kommande möten

- Styrelsemöte 17 augusti kl.15-18 i Klubblokalen.